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Pozdrav urednice izpod Krvavice  
 

 

 

 

 

 

 

 
 

Ģe sam videz tokratnega informativnega ļasopisa Novice izpod 

Krvavice vam pove, da Obļina Tabor praznuje svoj obļinski 

praznik. Praznovanje bo ģal tudi letoġnje leto brez prireditev 

oziroma brez tradicionalnega Ġentjurskega sejma.  

 

To je priloģnost, da se ozremo nazaj. V ta namen smo v uredniġtvu 

poiskali albume in izbrali nekaj fotografij iz preteklih let. Lepo je 

pogledati fotografije, ki nam prikazujejo pestro in veselo dogajanje 

v okviru preteklih ġentjurskih praznikov. Upamo, da boste ob 

gledanju fotografij uģivali in mogoļe boste med njimi naġli tudi sebe 

ali koga poznanega. Prijetno branje in obilo zdravja vam ģelimo. 

 

Alenka Kreļa Ġmid, odgovorna urednica 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Iz ģupanovega kabineta 27 
 

Ali vam je datum 24. april kaj znan? Seveda! Na ta dan praznujemo v naġi lokalni skupnosti obļinski praznik. Ta datum 

simboliļno obeleģuje zaļetek kmeļkih uporov v 17. stoletju, ki so se zaļeli na gradu Ojstrica. Ļe bi naġi predniki 

vedeli, da nam bo skorajda ob vsakokratnem praznovanju nagajalo slabo vreme, letos celo sneg, sem prepriļan, da bi 

zaļetek uporov, malo za ġalo, malo zares, prestavili v poletne mesece.  

 

V preteklih letih so v tem ļasu potekale razliļne prireditve v okviru praznovanja, ki so vrhunec dosegle z velikim 

tradicionalnim Ġentjurskim sejmom in zabavo pod ġotorom. Tako lani kot tudi letos pa slabo vreme ni niļ moteļe, kajti 

praznovanja v pravem smislu besede ģal ne bo. Razlog je veļ kot oļiten in vsem poznan. Praznovali bomo doma, 

potiho, brez druģenja. Da je praznik, bo opaziti le po izobeġenih zastavah in morda po malo bolj prazniļni ġtevilki 

naġega in vaġega obļinskega glasila Novice izpod Krvavice. Tudi slavnostne seje ne bomo organizirali in zato bo 

odpadel tudi ģupanov govor, v katerem se po tradiciji vse udeleģene seznani z delovanjem obļinske uprave in 

obļinskega sveta v preteklem letu in s tem povezanimi realiziranimi projekti. 

 

Ravno zaradi tega bi vas ģelel v nekaj besedah seznaniti s tem, kar smo poļeli. 

 

Leto 2020 se je zaļelo povsem obiļajno, uvodni sestanki med obļino in razliļnimi izvajalci so stekli, aktivnosti so bile 

zastavljene. V mesecu marcu pa je udarilo. Spopad z epidemijo ni bil enostaven, kajti na tem podroļju prav nihļe ni 

imel potrebnih izkuġenj. Ļe bi mi kdo pred letom dni dejal, da bom pisal odloke in odredbe, namenjene obļanom v boju 

proti virusu, bi ga malo povpraġal po zdravju. Zgodilo pa se je ravno to. Sledila je akcija nabave zaġļitnih sredstev, 

mask, razkuģil, priprave in navajanje na delo od doma, nadgradnja raļunalniġkih sistemov za sestanke na daljavo in ġe 

tisoļ drugih stvari, poveznih z dodatnimi nenaļrtovanimi stroġki in aktivnostmi. Vse to se je nekako izġlo, kljub temu da 

je to pomenilo za vse nas dodatno delo, ki se je zaģiralo v naġo osnovno dejavnost. Vendar nismo popuġļali in nabor 

zakljuļenih projektov je nadpovpreļno lep.  

 

Na podroļju cestne infrastrukture smo prenovili kar lepo ġtevilo kilometrov makadamskih cest, ki potekajo po naġih 

hribih. To sicer poļnemo vsako leto, tako da vsaka cesta pride na vrsto pribliģno na ġtiri leta. V sodelovanju z 

uporabniki in v skladu z obļinskim odlokom smo asfaltirali cesto v Grabn. Ceste so se ġe posebej razveselili stanovalci 

tega zaselka, saj so do sedaj imeli le makadamsko prometno povezavo z ostalimi naselji. 

 

Naslednji zakljuļen projekt je makadamski cestni odsek na Vinograde. Problem smo zaļeli reġevati ģe v letu 2019, kajti 

lastnika zemljiġļa sta bila SIDG in SKZG Republike Slovenije, katerima smo desetletje plaļevali precej visoko 

najemnino za uporabo. Po muļnih pogajanjih smo zemljiġļe odkupili za znesek, ki je bil manjġi od letne najemnine. Na 

Vinograde se sedaj lahko peljete po lepi asfaltni cesti. 

Iz ĥupanovega kabineta 
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Najveļji zalogaj je bila obnova cestiġļa v Dol. Daljġi odsek ceste, zgrajene v letu 1982, smo zgradili praktiļno povsem 

na novo. Ni ġlo samo za preplastitev, ampak za poseg z vsemi izkopi, v veļjem delu z novim sistemom odvodnjavanja, 

sanacijo plazovitih odsekov s kamnitimi zloģbami itd. Plaļilo stroġkov za ta projekt se je na naġem banļnem raļunu tudi 

najbolj odraģalo. 

 

Nova tlakovana pot na pokopaliġļu je bila ģelja obļanov ģe vrsto let. Imamo jo, ģelimo pa si, da bi se uporabljala 

predvsem za sprehode, za primarni namen pa ļim manj, ļemur pa se ģal ne da izogniti. 

 

V letu 2020 smo izpraznili veļstanovanjski objekt na naslovu Tabor 14. Po izraļunu statikov je hiġa izredno nevarna za 

bivanje in zato predvidena za ruġenje. Nekaj ļasa smo se poigravali z mislijo o adaptaciji, ampak ģe precej povrġni 

izraļuni so pokazali, da stroġek nikakor ni upraviļen. Pridobili smo vso potrebno dokumentacijo in v kratkem bomo 

priļeli z ruġenjem. Del zemljiġļa pod stavbo, ki je bil v zasebni lasti, smo uspeġno pridobili v naġo last in prav tu bo 

nekoļ mogoļe postaviti kaj novega. 

 

Da pa ne bi samo podirali, smo odkupili hiġo v strogem centru Tabora, in sicer nekdanjo Tekavļevo hiġo. Nakup je 

upraviļen ne le zaradi potrebe po novih stanovanjskih kapacitetah, temveļ tudi zaradi njene strateġke lege in bojaznijo 

pred morebitnim neprimernim priseljevanjem v naġe okolje. Na tej zgradbi smo lani ģe zamenjali streho, letos pa bomo 

z adaptacijo nadaljevali. Ġe posebej se veselim ureditve zemljiġļa pred stavbo. To se bo urejalo s sklopu letos zaļetega 

projekta èJurijev trgç v okviru ġirġe ureditve srediġļa Tabora.  

 

Ġe vedno smo v igri drģavnih kolesarskih povezav. Za naġo obļino je to cesta skozi Podlog. Pot do uresniļitve projekta 

traja ģe dolgo, vendar se kljub temu nadejam uspeha. 

 

Kar se tiļe skupnega projekta vseh obļin SSD, to je vodooskrbe, smo lani zadevo pripeljali tako daleļ, da bomo letos 

lahko zaļeli z gradnjo. Za nas, Taborļane, to pomeni zamenjavo dela primarnega voda v Lokah in nov vodohran na 

Vinogradih. Gre za sofinanciranje s strani kohezijskih sredstev in manjġega obļinskega deleģa.  

 

Veliko truda namenjamo tudi varstvu in ohranjanju narave. Poleg sofinanciranja odvoza nevarnih odpadkov je prioriteta 

fekalna kanalizacija Ojstriġka vas  vzhod. Po teģkih veļletnih naporih smo v preteklem letu pridobili pravnomoļno 

gradbeno dovoljenje. Okviren finanļni naļrt z lastnimi sredstvi za izgradnjo je razdeljen na dve leti, zaļeli pa naj bi 

letos. Natanļen rok priļetka ġe ni znan. Upamo na kakġen razpis, na katerem bi bili upraviļeni do sredstev s strani 

drģave ali morda celo Evrope, vendar pa zaenkrat ne kaģe najbolje. 

 

Na podroļju telekomunikacij smo na razpisu pridobili EU sredstva za postavitev notranjih in zunanjih WiFi toļk, ki 

uporabnikom omogoļajo brezplaļen dostop do interneta. Omreģje je vzpostavljeno in ģe sluģi svojemu namenu. Tudi 

druģba Telekom, d. d., je v naġo obļino vloģila kar nekaj sredstev in kmalu bo veļji del obmoļja opremljen s 

telekomunikacijskimi  optiļnimi vodniki. Dela na terenu ġe vedno potekajo. 

 

S sofinanciranjem Fundacije za ġport smo posodobili telovadnico v Domu krajanov. Prostor je obnovljen v skladu z 

najviġjimi ġportnimi standardi in tudi vizualno izredno lepo opremljen. Ģal zaradi trenutne situacije telovadnica ni 

izkoriġļena v tolikġni meri, kot bi si uporabniki ģeleli. 

 

Spoġtovane in spoġtovani, ġe dolgo bi lahko naġteval, predvsem o manjġih projektih, ki so za veļino ljudi kot nekaj 

samoumevnega. Vendar  temu ni tako. Njihova izvedba prav tako terja svoj ļas, razliļne spretnosti, potrpljenje, znanje 

in denar. Kljub pregovornemu metanju polen pod noge nekaterih se za vse, kar smo dobrega naredili, najlepġe 

zahvaljujem sodelavkam in sodelavcem iz obļinske uprave ter reģijskega obrata, podģupanu, obļinskemu svetu in vsem 

ljudem dobre volje, ki ste nam na kakrġen koli naļin pomagali na poti do uspeha. Zavedati se moramo, da to, kar 

poļnemo, poļnemo zase in za naġe zanamce. Zaradi tega postaja kvaliteta ģivljenja v naġi lokalni skupnosti boljġa in 

privoġļimo si jo v najveļji moģni meri. 

 

Ģelim vam, da naġ skupni praznik preģivimo kar se da lepo, kljub temu da se ne bomo druģili. Z izobeġeno zastavo 

pokaģimo, da spoġtujemo in imamo radi svoj kraj ter da smo ponosni Taborļani. Iskrene ļestitke, predvsem pa obilo 

zdravja, ki je v teh ļasih zelo zaģelena dobrina. 

 

Ģupan Marko Semprimoģnik 
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Zasaditev lip pri pokopaliġļu Tabor 
 

Ob koncu lanskega leta sta se zaradi posledic moļnega vetra zlomili dve brezi, ki sta veļ let krasili dvoriġļe mrliġke 

veģice in ob sonļni pripeki nudili prijetno senco vsem ģivim bitjem. 

 

Delavci reģijskega obrata so v letoġnjem aprilu, ko praznujemo tudi svetovni dan Zemlje, na tem mestu zasadili dve 

novi drevesi ï lipi, simbol slovenstva. 

 

Za to vrsto dreves smo se odloļili tudi zato, ker je lipa drevesna vrsta, ki ob cvetenju dobro medi in je pomemben vir 

nektarja za ļebele. 

 

      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Saġa Zidanġek Obreza 
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"ÒÅÚÐÌÁéÎÁ ÚÅÍÌÊÉĤËÏËÎÊÉĿÎÁ ÐÒÅÖÅÒÂÁ ÉÚÐÉÓËÁ ÖÁĤÅ ÎÅÐÒÅÍÉéÎÉÎÅ Ö ÐÒÏÓÔÏÒÉÈ /ÂéÉÎÅ 4ÁÂÏÒ vsako prvo  

sredo v mesecu od 15.00 do 17.00 po predhodnem dogovoru po telefonu.  

0/+,)I)4%  ÓÏËÒÁÊÁÎËÏȟ  ÌÉÃÅÎÃÉÒÁÎÏ ÎÅÐÒÅÍÉéÎÉÎÓËÏ ÐÏÓÒÅÄÎÉÃÏ 6)/,%4/ £4/*3ȟ   
telefon:  070 911 170, email: stojsvioleta@gmail.com  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     

 

 

 

                                               
                                          Kovinarska ulica 12, 3000 CELJE 
                                                   www.agencija-nera.si 
 

Obļinska uprava sporo ļa in obveģļa 

Brezplaļne storitve  za naģe obļane 

http://www.agencija-nera.si/
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3ÍÏ éÌÁÎ :ÄÒÕĿÅÎÊÁ ÄÒÕĿÂ ÚÁ ÎÅÐÒÅÍÉéÎÉÎÓËÏ ÐÏÓÒÅÄÏÖÁÎÊÅ ɉ:$.0Ɋ ÉÎ ÐÏÄÐÉÓÎÉË +ÏÄÅËÓÁ ÄÏÂÒÉÈ ÐÏÓÌÏÖÎÉÈ 

ÏÂÉéÁÊÅÖȢ 3ÍÏ éÌÁÎ ÕÐÒÁÖÎÅÇÁ ÏÄÂÏÒÁ ÎÅÐÒÅÍÉéÎÉÎÓËÉÈ ÐÏÓÒÅÄÎÉËÏÖ ɀ ÓÍÏ ÖÒÅÄÎÉ 6ÁĤÅÇÁ ÚÁÕÐÁÎÊÁȦ 

 

Nudimo vam tudi:  

0ÒÏÄÁÊÁ ÁÌÉ ÎÁËÕÐ ÎÅÐÒÅÍÉéÎÉÎÅ ÊÅ ÐÏÍÅÍÂÅÎ ĿÉÖÌÊÅÎÊÓËÉ ÄÏÇÏÄÅËȟ ËÉ ÍÏÒÁ ÂÉÔÉ ÖÁÒÅÎ ÉÎ éÉÍ ÍÁÎÊ ÓÔÒÅÓÅÎ ÚÁ ÖÓÅȟ 

ÚÁÄÏÖÏÌÊÎÁ ÍÏÒÁÔÁ ÂÉÔÉ ÐÒÏÄÁÊÁÌÅÃ ÉÎ ËÕÐÅÃȟ ËÁÒ ÄÏÓÅĿÅÍÏ Ú individualnim pristopom ter vam tako prihranimo 

ĤÔÅÖÉÌÎÅ ÐÏÔÉȟ ÏÐÒÁÖËÅ ÉÎ ÓÔÒÏĤËÅȟ ËÉ ÎÕÊÎÏ ÓÐÒÅÍÌÊÁÊÏ ÐÒÏÄÁÊÏ ÎÅÐÒÅÍÉéÎÉÎÅȢ 

 

6ÁĤÅ ÇÒÁÄÂÅÎÏ ÁÌÉ ËÍÅÔÉÊÓËÏ ÚÅÍÌÊÉĤéÅȟ ÈÉĤÏȟ ÓÔÁÎÏÖÁÎÊÅȟ ÐÏÓÌÏÖÎÉ ÐÒÏÓÔÏÒȟ ÇÏÓÐÏÄÁÒÓËÏ ÐÏÓÌÏÐÊÅ ȢȢȢ ÖÁÍ ÌÁÈËÏ 

ÐÏÍÁÇÁÍ ÕÓÐÅĤÎÏ ÐÒÏÄÁÔÉȾÏÄÄÁÔÉ ÁÌÉ ÖÁÍ ÐÏÍÁÇÁÍ ÎÁÊÔÉ ÎÏÖÏ ÎÅÐÒÅÍÉéÎÉÎÏȢ 6 ÍÉÎÕÌÉÈ ÌÅÔÉÈ ÓÅÍ ÚÁÂÅÌÅĿÉÌÁ 

ÖÅÌÉËÏ ĤÔÅÖÉÌÏ ÚÁÄÏÖÏÌÊÎÉÈ ÓÔÒÁÎË ÉÎ ÚÅÌÏ ÂÏÍ ÖÅÓÅÌÁȟ éÅ ÂÏÍ ÍÅÄÎÊÅ ÌÁÈËÏ ÐÒÉĤÔÅÌÁ ÔÕÄÉ 6ÁÓȢ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

POSLANSKA PISARNA 

poslanca v Drģavnem zboru Republike Slovenije 

ALEKSANDRA REBERĠKA 

je do preklica zaprta. 
   

 

 

https://www.google.si/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwj44_a6u4jgAhXHDuwKHcBRAvEQjRx6BAgBEAU&url=https://www.dz-rs.si/wps/portal/Home/mediji/novice/novica/2f55464d-1e92-4ddd-a776-06fa4774e3f4/!ut/p/z1/tZPLboMwEEV_pRuWaAYwmCxTFkloUi_yIHhTUWwSR8Xk4ULbr6_TVaUqTao03ljW-J57NZoBDkvgumjVqjCq0cWLfec8enoYsWnv3usjGzwijoZsPGbJHAeUwAI48FKbrVlDLj7uRFO-1lKbg4O1FGqjHNRNq0rpoF-FIYmIcD3Z810ihHALSiMXo6oglBIZVORI25ZKQH7R7-xcPG7LeOL0EXKrpyf1Cw-yVskO5rrZ17Yb0z_GG_5wQPSODrMgTVIMWEyudDiDj26LD2-LpzfFs2t7n35N1y_DZ5dHbXY73rcb0mgj3wws_2FFLNbfT5LJyqYtzNpVumpgeZF0W9dx8O7madt1s6pOnuNvVxYfPgHQOjIL/dz/d5/L2dBISEvZ0FBIS9nQSEh/&psig=AOvVaw050dUwbDzxp2IyUu1MxL36&ust=1548489602842147
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Zahvala Obļini Tabor za pozitivno spodbudo  
 

Kar tri leta je, odkar sem priġla na idejo za obliko ļrk, ki jih prej nisem 

zasledila ġe nikjer. Nove ideje nisem iskala, priġla je sama od sebe v sili 

razmer, ko se je hļi v ġoli uļila ļrk in ni in ni ġlo. Rada bi ji pomagala, a nisem 

imela prave reġitve. Iskala sem didaktiļne pripomoļke za uļenje ļrk in branje, 

a nam v tistem trenutku niso pomagali. Takrat je prav priġlo moje znanje, 

izkuġnje in nastale so ļrke, zlite s sliko. 

 

Ġlo je za recept, ki je moji hļeri pomagal, da je hitreje usvojila ļrke. Vedela 

sem, da je veliko starġev in otrok, ki bi potrebovali ravno tak pripomoļek. 

Misel na to, da ga imam, a ga nihļe ne more dobiti, mi ni pustila spati. 

 

Leta 2020 sem se prijavila na razpis za Inovatorja leta Spodnje Savinjske 

doline. To je bil moj prvi korak k uresniļitvi cilja. Prvi korak k izpostavljanju. 

Prvi korak v ļisto nove svetove. 

 

Mojo iskreno ģeljo, da bi rada igro izdala in s tem pomagala mnogim, je 

prepoznal ģupan Marko Semprimoģnik. Podprl me je z besedo in kot 

pokrovitelj. To se je zgodilo ravno v trenutku negotovosti in obupovanja. 

Gospod Marko, iskrena hvala. Izjemno prijeten obļutek je, ko stoji za tabo druģina, prijatelji in tudi lokalna skupnost. 

Hvala. 

 

Jaz sem dobila nov zagon, ļrke pa ime. Nastal je 

Ļrkoljub.  

 

Ļrke so dobivale nove ilustracije, igra pa svojo 

podobo. Nastala je 101 karta, ki vsebuje velike in 

male tiskane ļrke, karte v dveh velikostih in 

navodila za igre. 15 razliļnih iger z razliļnimi 

teģavnostnimi stopnjami je primernih za otroke od 

3. do 8. leta. Igra praktiļno raste z otrokom, 

spodbuja otrokovo zanimanje za ļrke, utrjuje in 

povezuje ļrke v zaļetno branje. Najpomembnejġe 

mi je, da vse to poteka skozi igro. 

 

Pri igri so otroci sproġļeni, ni priļakovanj, sta le 

odprto srce in um. Takrat se zgodijo ļudeģi. Znanja 

usvajajo mimogrede. Po navadi reļemo: èKje se je 

pa to nauļil?ç Takġno znanje je trajno, izvira iz 

otroġke radovednosti in notranje motivacije. 

 

Tudi to, da se igramo z otrokom, je zelo 

pomembno. Naġega ļasa se ne da kupiti, skupnega 

ġe manj. 

 

Uģivajte v igri z otrokom, bodite sproġļeni, 

nasmejani in ne priļakujte. Samo uģivajte. 

 

Ļe potrebujete ġe kakġno idejo, poglejte na Facebook stran Uļenje ļrk z igro in seveda na crkoljub.si. 

 

Mateja Jezernik 
 

 

Prejeli smo  


